
Protokoll
Hudiksvalls sammanträdesdatum
kommun 2014-02-25

Handikapprådet

Plats och tid: sk-salen, Guldsmeden, Hudiksvall, kl 13:15-15:30

Förtroendevalda: Beslutande: Ej beslutande:
Birgitta Medin, M, ordf Göran Thapper, s
Majvor \Vestberg-Jönsson, S Birgitta Peräinen, fp
Elisabet Ericsson, HLS

Q Asa Nordkvist, FAJ enny Norell, HRF
Birgit L Sundström, AFASI
Daniella From, RBU
Karin Eriksson, FUB

Q Anna \Vedin, PSO
Anders Blomström,HDF
Elisabeth Nilsson, 1-ILS
Ulf Nilsson, SRF
Kerstin Tillemar,I-ILS
Sven Johansson, HLF

Övriga deltagare: Annika Forslin, sekreterare
Pia Andersson, verksamhetschef
Åke Berg1öf~ tillgänglighetsinventerare

Utses att justera: Elisabeth Nilsson

Justeringens plats
och tid: 6 mars 2014, kommunledningsförvaltningen

0 Underskriffer: Paragrafer: 1-5

Sekreterare: Annika Forslino
Ordförande: Birgitta Medin

,Justerande: Elisabeth Nilsson

Utdragsbestyrkande:



Protokoll
Hudiksvalls Sammonträdesciotum
kommun 2014 02-25

Ha ndi kapprådet

Bevis/anslag
Protokollet är justerat. Justeringen tillkännagiven genom anslag.

Anslagstid, från och med till och med
7 mars 2014 28mars 2014

Q Förvaringsplats för protokollet
Kommunlednings fönraltningen

Underskrift
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Annika Forslin
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Justerondes Utdrogsbestyrkonde:
sign;

Delges;



m Protokoll 4 (9)r~y~.i Hudiksvalls sammanträde~atum

z.a kommun 2014-02-25

Hcindikapprådet

§ 1 Godkännande av föregående protokoll,
dagordningen och justerare

Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

Elisabeth Nilsson väljs att justera dagens protokofl.

Till dagordningens övriga ärenden anmäler Asa Nordkvist tva fragor angaende
flirdtjänst och handikapparkering. Kerstin Tillemar anmäler en informationspunkt om
temadag om läkemedel.

Justerandes IJtdrogsbestyrkonde:
sign:

Delges:



m Protokoll 5 (9)r1r~1j Hudiksvalls Samrnoriträdesdafum

r~a kommun 2014-02-25

Handikapprådet

§ 2 Information från omsorgsförvaltningen
Förvaltningschef Pia Andersson informerar om vad som händer på
omsorgsförvaltningen.

Stimulansmedel
För första gången pa flera ar har kommunen fått stimulansmedel för
funktionsnedsättning. Kommunerna i Gävleborgs län har tillsammans fått 900 000 kr
för vardera 2013 och 2014. Region Gävleborg ansvarar över stimulansmedlen och de
kommer att arbeta med inflytande och delaktighet. Arbetet kommer att utga fran
delaktighetsmodellen (DM0) vars syfte är att initiera, upprätthalla och utveckla samtal
mellan ojämlika grupper, både strukturerade och vardagliga samtal. Region Gävleborg
kommer utbilda vägledare från kommunerna i delaktighetsmodellen. 1 ett första skede
kommer fyra personer från respektive Gävle och Bollnäs att utbildas. Personalen fran
Region Gävleborg besöker gärna handilcapprådet och informerar om arbetet.

Korifidsboenden i Hudiksvall
De båda kortddsboendena på Fjällstigen i Hudiksvall kommer att byggas ut och ihop.
Pa så sätt kommer boendena kunna ta del av varandras personal. Dock kommer de
fortsätta vara två boenden.

Medel för psykisk funktionsnedsåttning
Omsorgsförvaltningen har fått 600 000 kr (prestationsbaserade). Pengarna kommer
användas till sysselsättning för psykisk funktionsnedsatta.

0
Omsorgsnömndens arbetsutskoft
Handikapprådet bjuds in till en träff med ledamöterna i omsorgsnämndens
arbetsutskott på eftermiddagen den 1 april. Mer information kommer vid ett senareo tillfälle.

Möjlighet till praktik
En av ledamöterna i radet informerar att särskolegymnasieelever blivit nekade till
praktik inom daglig-verksamheten. Pia Andersson meddelar att hon tar vidare
informationen till förvaltningen som sedan informerar lärande och
kulturförvaltningen som ansvarar över verksamheten.

Justerandes Utdrogsbestyrkonde:
sign:

Delges:



m Protokoll 6 (9)
~ Hudiksvalls sommanträdesdafum

t.a kommun 2014 0225

Handikapprådet

TV-programmet Kalla Fakta
1 Pr-programmet Kalla Fakta har det tagits upp hur kommuner anlitar ett
konsultföretag som lär ut till handläggarna hur man ger avslag pa LSS insatser.

Pia Andersson informerar att kommunen har använt sig av konsuitföretaget som
programmet handlade om. Konsuitföretaget har inte använts vid överklaganden utan
förvaltningen driver sina egna processer.

0
Ny nämndsorganisation
Hudiksvalls kommun ser över den politiska organisationen inför valet i höst. En
parlamentarisk kommitté med alla fullmäktigepartier har arbetat fram ett förslag.

() Planen är att kommunfullmäktige ska fatta beslut i maj och att organisationen ska gälla
från och med 1 januari 2015.

1 förslaget är mycket sig likt jämfört med idag och ambitionen har varit att inte utöka
den politiska organisationen. Pa några väsentliga punkter föreslar kommittén dock
förändringar. 1 förslaget samlas kultur- och fritidsfragorna i en särskild nämnd.
Kommittén föreslar ocksa en social- och omsorgsnämnd mot bakgrund av att
verksamheterna stora delar har gemensam lagstiftning och i viss mån samma
målgrupp. Ett tredje förslag är att bredda förvaltningssamverkan mellan Hudiksvalls
kommun och Nordanstigs kommun så att den förutom miljö och räddningstjänst som
kommunerna samverkar kring sedan tidigare även omfattar byggfragor.

Hela förslaget går att läsa på ~vw’~v.hudiksvall.se

0 Handikapprådet tackat för informationen.

0

Justerandes Utdragsbestyrkande:
sign:

~ Delges:



m Protokoll 7 (9)
~ Hudiksvalls sommonträdesciotum
r~p kommun 2014-02-23

Handikapprådet

§3 Medel för enkelt avhjälpta hinder samt vad som är
på gång med inventeringen av den fysiska
tillgängligheten

Åke Berglöf~ tifigänglighetsinventerare, och Elisabeth Nilsson, representant för HLS,
informerar radet om den fysiska tillgängligheten i kommunen.

(J) År 2014 och 2015 har kommunen fått 1,5 miljon kr/år till enkelt avhjälpta hinder i den
fysiska miljön. Åke och Elisabeth visar exempel på bra och dåliga entréer som fmns i
kommunen.

För att öka tillgängligheten har tekniska nämnden antagit en policy för uteserveringar.

År 2014 har Sverige val till både EU-parlamentet (maj) och riksdag, kommun och
landsting (september). Vallokalerna ska vara tillgängliga för alla och arbetet med att
inventera dem har påbörjats.

En inventering av alla LSS-boende och gruppboenden pågar. Där undersöks bland
annat entréerna och de gemensamma utrymmena.

Handikapprådet tackar rör informationen.

Justerondes Uldrogsbestyrkonde:
sign:

Delges:



m Protokoll 8 (9)~ Hudiksvalls sornmontrödesclotum

a.~a kommun 2014-02-25

Handikapprådet

§ 4 Övriga ärenden
Kerstin Tillemar informerar rådet om temadagen Koilpa läkemedel som är den 9 april pa
Folkets Hus i Iggesund.

Å sa Nordkvist tar upp färdtjänst och olyckor som händer i samband med resor.
Färdtjänsthandläggare Hans Johansson inbjuds till nästa sammanträde för att
informera rådet om kommunens färdtjänst. Även trafiktekniker Clemens Ludvigsson
inbjuds för att informera om handikapptillstånd.

x~sa Nordkvist berättar att under vintern är det ofta som man tippar överbliven snö
från vägarna på handikapparkeringarna. Ett tips är att anmäla det till tekniska
kundtjänsten, telefonnr 0650-380 80. Tekniska kundtjänsten tar emot synpunkter och
fel om bland annat snöröjning, gatubelysning, utebliven sophämtning, kommunens
gator parker, lekplatser och motionsspår.

0

0

Justerandes Uldragsbestyrkande:
sign:

Delges:



m Protokoll 9 (9)
~ Hudiksvalls sommonträdesciotum
~kommun 2014-02-25

Handikapprådet

§ 5 Övrig information

Lunchdialog med kommunalråd
Lunchdialog med kommunalråden är inpianerad följande damm:

• Fredag 13 juni

• Fredag 3 oktober

• Fredag 5 december

Dialogen den 14 mars är inställd (information som sekreteraren fatt efter
sammanträdet) -

Möte
Christin Styrman informerar, genom sekreteraren, att hon har haft ett möte med
kommunalråd Kåge Wallner och omsorgsnämndens ordförande Per Almberg. Det var
ett bra möte där det diskuterades utbildning för personalen inom demensvarden.

Planeringsdag
Tisdag 13 maj är det planeringsdag. Gunilla tar gärna emot tips på vad som ska tas upp
på planeringsdagen.

Justercindes Utdrogsbestyrkande:
sign:

Delges:


